
 
 
 

 

MONDELINGE VRAGEN 
 

Terrassenbeleid in de Zwolse binnenstad 
 
 

Zwolle, 12 maart ‘17 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
 
Tijdens het zonnige weekend dat achter ons ligt hebben we kunnen zien dat ook de 
terrassen weer gezellig volstromen met bezoekers aan onze binnenstad. In ons 
terrassenbeleid vragen wij van ondernemers of zij het uitzetten van de terrassen 
zorgvuldig afstemmen. De binnenstad is namelijk van ons allemaal. 
 
Op vrijdag (08.00 – 15.00 uur) en op zaterdag (08.30 – 17.00 uur) is er een grote markt 
in onze binnenstad. Het is logisch dat horecaondernemers dan plaatsmaken met hun 
terrassen. Hier zijn zij ook zeer toe bereid. Echter, onze fractie heeft geluiden in de stad 
opgevangen dat ondernemers niet alleen meer op donderdag en vrijdag de terrassen 
moeten binnenhalen, maar dat dit voortaan ook op de andere weekdagen moet.  
 
Daarom heeft onze fractie de volgende vragen: 
 

- Klopt het dat horecaondernemers hun terrassen niet alleen voor de marktdagen 
vrijdag en zaterdag binnen moeten halen, maar ook op de andere weekdagen; 

- Is het College het met de VVD eens dat de terrassen buiten de markdagen om niet 
tot overlast zijn en dat dit de horecaondernemer onnodige werklast oplevert? 

 
 
Namens de VVD-fractie, 
 
 
 
Thom van Campen  


